

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

| | |
|----------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Datum | 2018-10-09 |
| Plats: | Orrliden |
| Närvarande | Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Roger Gill Johan Sjöberg Satu Verlinna Nina Lindström |
| Ej närvarande: | Ulrika Kårefjärd |

1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

4. Jubileumsåret

a. 100-åringen

Nytt arbetsmöte nästa vecka och i början på november ska alla sidor vara klara i tidskriften. Är lite småkompletteringar som ska till bara.

b. "Happenings"

Arbetsgruppen, bestående av Johan, Maria och Nina samt Uffe Petterson, har haft ett första möte. De har lite förslag framtaget och ska fortsätta sitt arbete inom kort. Det som finns på agendan just nu är en invigning vid jubileumsdagen med tema "fotbollens dag", att Skogstorpsdagen ska ha mer aktiviteter och att oktober månad består av både jubileumsfest och en extra jippobetonad ungdomsavslutning.

5. Ordförandens punkt

Alf har pratat med Uppsala Akademiska och vi får tillgång till att nyttja Vreta-sidan även nästa år.

Alf och Maria ska på EEM's föreningsträff den 16 oktober.

I övrigt inget att rapportera.

6. Nya Orrliden

a. Planerna

Arbetet fortskrider men de har haft lite problem med en av maskinerna vilket gjort att de blivit något försenade. De försöker köra ikapp under helgerna och planen just nu är att asfalteringen ska göras i början på nästa vecka och mitten på veckan påbörjas matläggningen. Armaturerna till belysningen har ännu inte kommit och vad vi fått höra tidigare så måste de sättas upp innan asfalteringen för att inte skada ytan.

b. Byggnaden

Vi har fått ett förslag från Norbäck på nya klubbhuset där samlingsalen dubblas i yta och barackerna på baksidan tas bort och ersätts av fyra nya omklädningsrum med en lång passage-korridor i anslutning, längs med, hela klubbstugan.

Maria och Nina har även skissat på ett förslag till fristående kiosk som skickats vidare till Norbäcks för genomgång. Maria kontaktar dem för att se om de fått fram något förslag samt om de kan hjälpa oss med ungefärlig kostnad för byggnationerna så vi kan påbörja bidragsansökningarna.

c. Avtal, skötsel av Orrliden

Kommunen har ännu inte kallat till något möte rörande avtalsförhandlingen.

7. Diplomerad förening

Peter Lundh var med på denna punkt och pratade om Diplomerad förening. Här är en länk till en kortare film: <https://svffplay.solidtango.com/video/diplomeradforening/> samt en länk till information på förbundet sida (som ännu inte är fylld med information men det kommer successivt):

<https://www.svenskfotboll.se/diplomeradforening/>

Styrelsen **beslutar** att vi går med och vill diplomera oss.

8. Konsulentens rapport

a. GDPR

Nina har tagit fram förslag på dokumentation kring GDPR för föreningen och Maria får titta igenom och se så allt finns med.

b. Säkerhet Orrliden

Larm och kameror behöver installeras på Orrliden och Certego har nu lämnat en offert på installation. Maria vill ha hjälp att gå igenom den.

- Maria har varit på konstgräsutbildning i förra veckan. Det var en grundlig och bra utbildning.

- Vi har fått en inbjudan till workshop för sörmländska föreningar rörande digitala arbetssätt. Ingenting vi kommer delta på.
- Sportlotteriet har kontaktat oss igen och undrar över om vi ska ha någon jubileumslott under nästa år. Vi kommer få vår logga på den och även fyra rabattkuponger med önskade samarbetspartners. Lotten kommer kosta 50kr/st. Vi fattar inget beslut nu utan tänker på det till nästa möte.

9. Jämställdhetsarbete

Ulrika har pratat med Love Swartz på Sörmlandsidrotten som erbjudit utbildning som hålls av tjejjouren Meja. Love kommer att boka in en gemensam träff med utbildaren på Meja och vi kommer tillsammans att ta ställning till om detta är något för oss.

10. Ekonomi

Ekonomi ser stabil ut.

11. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

Ungdoms avslutningen, som kommer gå av stapeln söndag 14/10, ligger i riskzon då vikväggen i skolan har gått sönder och nu är "plomberad". Dessutom kan inte Ingrid hjälpa till att förbereda fika-delen så risken är stor att vi måste flytta avslutningen. Förslag på att den flyttas till söndag 28/10 kl 15:00 men måste undersökas vidare innan vi går ut med information. Fyra lag är, än så länge, anmälda till futsal serien.

b) Senior

Herrarna gick obesegrade genom serien – 18 spelade matcher och 18 vinster. De går därmed upp i division 5 till nästa år.

c) Arrangemang

Inga övriga arrangemang planerade resterande del av året.

12. Skrivelser

Inget inkommet utöver de Maria redan mailat ut till oss vartefter det kommer till föreningen.

13. Övriga frågor

Micke har varit på Bingoalliansens möte och är nu även invald i deras styrelse.

14. Nästa möte

Nästa möte är måndag 12/11 kl. 18:00 på Orrliden.

15. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson